

# BITS & PIECES

What Veranda Resorts has been up to



*Veranda*  
RESORTS  
MAURITIUS

#2

## NEWS OF THE MONTH



### VERANDA RESORTS JOINS FORCES WITH EXPLORE NOU ZIL

Cultural and ecological immersion, do you feel like it? Dive into the discovery of the island's north-east by electric bicycle. From the Veranda Paul and Virginie Hotel, explore the small villages around and meet the people of the region. On the itinerary of this historical and cultural stroll: tasting of Mauritian street food, sumptuous panorama of Amber Island, visit of the Barachois de Melville, discovery of an old lime kiln, snacks at the inhabitants' house... and other surprises!

Pleasure, discovery, adventure guaranteed!

### VERANDA RESORTS S'ASSOCIE À EXPLORE NOU ZIL

*Immersion culturelle et écolo, ça vous tente ? Plongez à la découverte du Nord Est de l'île à vélo électrique. De l'hôtel Veranda Paul et Virginie, partez à l'exploration des petits villages alentours et à la rencontre des habitants de la région. Sur l'itinéraire de cette ballade historique et culturelle - dégustation du street food mauricien, panorama somptueux de l'île d'Ambre, visite du Barachois de Melville, découverte d'un ancien four à chaux, encas chez l'habitant... et autres surprises !*

*Plaisir, découverte, aventure assurés !*

### VERANDA HOTELS PARTICIPATED IN THE EARTH HOUR

On March 30, the Earth Hour took place - a global mobilisation for the planet organized by WWF. As has been the case every year since 2007, for one hour, millions of people and monuments around the world are plunged into darkness. An awareness-raising campaign aimed at enabling everyone to recover their consciousness about the importance of biodiversity. Veranda hotels have shown their interest by participating in this event. A way of expressing their desire to achieve a sustainable future.

Congratulations on this initiative!

#### LES HÔTELS VERANDA ONT PARTICIPÉ AU EARTH HOUR

*Le 30 mars dernier, a eu lieu le Earth Hour – une mobilisation mondiale en faveur la planète organisée par le WWF. Comme chaque année depuis 2007, pendant une heure, des millions de personnes et de monuments à travers le monde se plongent dans le noir. Une action de sensibilisation visant à permettre à tout un chacun d'exprimer sa prise de conscience sur l'importance de la biodiversité. Les hôtels Veranda ont montré leur intérêt en participant à cet évènement. Une façon de dire leur souhait de parvenir à un avenir durable.*

*Bravo pour cette initiative !*



## NEWS OF THE MONTH



### VERANDA RESORTS STRENGTHENS ITS COMMITMENT TO SUSTAINABLE AND RESPONSIBLE TOURISM

Since the 50th anniversary of Mauritius' independence last year, Veranda Hotels has been organising a clean-up operation on the surrounding beaches with the help of neighbouring communities. An annual event that consists of drawing the public's attention to the impact of man on the environment and more particularly to raise awareness against the excessive use of plastic. A great action by Veranda Resorts in favour of the environment!

### VERANDA RESORTS RENFORCE SON ENGAGEMENT EN FAVEUR D'UN TOURISME DURABLE ET RESPONSABLE

Depuis le 50ème anniversaire de l'indépendance de Maurice l'an dernier, les hôtels Veranda organisent une opération de nettoyage des plages environnantes avec l'aide des communautés voisines. Un rendez-vous annuel qui consiste à attirer l'attention du public sur l'impact de l'homme sur l'environnement et plus particulièrement pour sensibiliser ce dernier contre l'utilisation excessive de plastique.

Une belle action de Veranda Resorts en faveur de l'environnement !

## FROM THE BLOG & OTHER PLATFORMS

// Veranda Resorts Blog //



### DISCOVER MAURITIAN CUISINE WITH VERANDA RESORTS

Getting to grips with a new culture also means discovering new flavours, new dishes and new ways of sharing a meal. At Veranda Resorts, we'll tantalise your taste buds with three exquisite and authentic experiences: My Local Table, Mauritian cooking classes, and a "sharing table"....

### DÉCOUVREZ LA CUISINE MAURICIENNE AVEC VERANDA RESORTS

Découvrir une nouvelle culture, c'est aussi découvrir de nouveaux arômes, de nouveaux plats, de nouvelles façons de partager un repas. Veranda Resorts surprend vos papilles à travers trois expériences exquises et authentiques : My Local Table, des cours de cuisine mauricienne et un concept de « table de partage »...

Read More: / Lire Plus :

[EN](#)

[FR](#)

# FROM THE BLOG & OTHER PLATFORMS

## FEATURED

### // FACEBOOK //

#### POST OF THE MONTH



Photo courtesy: @nanouulifestyle at Veranda Tamarin

[View Post](#)

### // INSTAGRAM //

#### PHOTO OF THE MONTH


[View Post](#)
[FOLLOW US ON INSTAGRAM](#)

### // VIDEO //



Veranda Tamarin Hotel  
Mauritius - Musical Events

[Watch Video](#)

### //WHAT OTHER SAY ABOUT US//



#### EXPLORE NOU ZIL

Se faire chouchouter au spa Seven Colours Wellness Experiences

[Read More: / Lire Plus :](#)

[FR](#)



## CONTACT

**Candice Yon**  
Manager - Communication & PR  
E: [candice.yon@vlh.mu](mailto:candice.yon@vlh.mu)

**Julie Daruty**  
Communication Executive  
E: [julie.daruty@vlh.mu](mailto:julie.daruty@vlh.mu)

**Shailen Chuttoor**  
Manager - Digital Technology  
E: [shailen.chuttoor@vlh.mu](mailto:shailen.chuttoor@vlh.mu)

**Roshnee Coomar**  
Digital & Web Coordinator  
E: [roshnee.doma@vlh.mu](mailto:roshnee.doma@vlh.mu)

